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INTERN 

Gävle den 20 november 2022 

Extra konsultation i planerat auktionsförfarande för tilldelning av 
tillstånd i 900 MHz-, 2,1 GHz- och 2,6 GHz-banden 

Vy Tåg AB önskar lämna synpunkter i ärendet. 

Vy Tåg AB ser positivt på att täckningskraven i PTS auktion även skall omfatta 2,1 och 2,6-GHz-
banden! Dock anser vi att införandetiden fram till 2030 är alltför lång. Vidare uppfyller förslaget långt 
ifrån den leveransnivå som speglar förväntningarna hos Vy:s resenärer. Kapacitetskravet på 30 Mbit/s 
torde kunna tiodubblas mot bakgrund av att tillståndstiden ligger under kommande årtionden. Samtidigt 
utgör utbyggnaden i tunnlarna fortsatt en vital del, för att resenären ska kunna genomföra sina samtal 
och arbetsmöten utan avbrott. 

Vidare har förslaget fortfarande inte tagit hänsyn till att även befolkningen norr om Gävle ska kunna 
förvänta sig en mycket bättre uppkoppling längs järnvägen än den som erbjuds idag. De nya 
industrierna i norr, som nu skapas, kommer att generera många fler arbetsresor än tidigare och över 
längre sträckor än i södra Sverige. Då är det av yttersta vikt att uppkopplingen fungerar tillräcklig bra 
för att möjliggöra effektivt arbete under resan. Som ett minimikrav behöver de banor som 
sammankopplar Mälardalen med Luleå samt Malmbanan mellan Luleå och Kiruna ingå i förslaget för 
att kunna anses som tillräckligt och framtidssäkrat. Nödvändigheten av snabb utbyggnad längs 
järnvägen i mellersta och norra Sverige är kopplat till den nya gröna industrin som växer fram och leder 
till behov av ökad arbetspendling för att kompetensförsörja industrisatsningarna 

Vi hänvisar vidare till vårt tidigare svar av den 24 mars 2022. 

Med vänlig hälsning  

 

Dag Lokrantz-Bernitz 
VD 
E: dag.lokrantz@vy.se 

  

Er beteckning: 21-10605 

   


	Extra konsultation i planerat auktionsförfarande för tilldelning av tillstånd i 900 MHz-, 2,1 GHz- och 2,6 GHz-banden

